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Aan het college van B & W van de Gemeente Voerendaal

Voerendaal, 23 augustus 2019

Onderwerp: Werkzaamheden infrastructuur.

Geacht College,

Momenteel worden in Kunrade elementenverhardingen (klinkers/tegels) opnieuw gestraat. 
Door onze Raad is hiervoor krediet gevoteerd. Dit krediet is gekoppeld aan een 
kwaliteitsniveau dat eveneens in onze Raad is vastgesteld. Mensen binnen en buiten onze 
fractie stellen echter grote vraagtekens bij de omvang van deze werkzaamheden. Als 
voorbeeld noemen wij de langsparkeerstrook aan het Bautseplein (oostelijke kant van het 
plein).  Hier was incidenteel sprake van onvlakheden. Aangezien het hier om incidenten gaat, 
stellen wij ons de vraag waarom deze langsparkeerstrook in zijn geheel opnieuw is gestraat. 
Het trottoir daarentegen waar ook sprake is van incidentele onvlakheden zou, aldus de 
uitvoerende stratenmakers, niet tot de opdracht behoren om te herstraten. 

Bovengenoemde werkwijze, en dan met name de omvang van het werk gespiegeld aan de 
kwaliteit van het bestaande straatwerk, is naar onze mening niet in lijn met elkaar. Zeker 
met de financiële opgave / uitdaging die de gemeente Voerendaal te wachten staat vragen 
wij u om zorgvuldig te werk te gaan en nut en noodzaak voorafgaand goed te bepalen om zo 
op een verantwoorde wijze het vastgestelde kwaliteitsniveau binnen het gevoteerde krediet 
te behalen. Ter visualisatie van de kwaliteit van het straatwerk voor de hierboven genoemde 
werkzaamheden verwijzen wij naar onderstaande foto.



Daarnaast vragen wij uw aandacht om toe te zien op de uitvoering waarbij onnodig en met 
grote regelmaat met werkvoertuigen over grasvelden van de gemeente wordt gereden. De 
kans op schade aan de graszoden is hierdoor groot en uiteraard niet nodig.

Graag zien we op korte termijn een schriftelijke reactie van het college tegemoet!
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